
Zápis ze setkání výboru uživatelů 

Dne: 10. 10. 2017   14, 00    místo konání: jídelna DZR

- úvodem ředitel přivítal přítomné uživatele i pracovníky.  Poté se konala 
cestopisná přednáška p. Arnoše – Stř. Amerika.

- informace ředitele o zahájení připravované výstavby komunitního centra 
v zimních měsících. Provoz zařízení nebude omezen.

- uživatelé byli informování o novém automobilu Ford z Nadace Charty 77.

- ředitel informoval přítomné o organizovaném nákupu toaletního papíru a 
umístění velkých zásobníků na toaletách.

- byla opravena stará vana ve 2. poschodí v rámci modernizace Domova

- ředitel informoval přítomné o úpravě ceny za poskytovanou službu od 1. 1. 
2018, vzhledem ke zvyšujícím se nákladům. 

- pí Lakomou byly shrnuty proběhlé kulturní a společenské akce a přítomní byli 
seznámeni s podzimním plánem akcí (výlety, sport, filmový klub).

- pí Vlčková vyzvala přítomné k racionálnímu větrání v době topné sezóny.

- kuřáci byli upozorněni, že kouřit je povoleno jen na místech k tomu určených.

- pí Štaffová - zdravotní sestra - vyzvala uživatele, aby dbali teplého oblečení na
pobyt venku, často chodili na procházky.

- ředitel vyzval uživatele, že s každým problémem je možno se obrátit na 
každého pracovníka DZR, případně podat stížnost, podnět nebo pochvalu 
prostřednictvím schránky důvěry.

Diskuse uživatel: bez připomínek

Zapsal: Spurník


